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Geachte dame en of heer, 

 

Naar aanleiding van diverse berichtgevingen rondom de te nemen beslissingen met betrekking tot de verbreding van 

Rondweg Oost te Veenendaal bericht ik u als volgt: 

Als bewoner van de nabijgelegen woonwijk te Veenendaal Oost maak ik mij grote zorgen over enerzijds het onnodige 

kosten aspect voor de verbreding van de rondweg en anderzijds over het welzijn voor de bewoners in de genoemde wijk 

Veenendaal Oost en Dragonder Oost. 

 

Waarom kosten aspect? U weet net zo als ik dat de aanleg van deze genoemde Rondweg is gebaseerd op informatie die al 

tientallen jaren oud waren. Met andere woorden, het was handiger geweest om toendertijd direct een brede rondweg aan 

te leggen of men had zich kunnen beraden op alternatieven. 

Waarom welzijn van de bewoners? De rondweg ligt behoorlijk strak langs de (tussen de) woonwijk (en) door. Enige afstand 

tot de bewoonde wereld was wel wenselijk geweest. 

 

Verder vraag ik mij eerlijk af of de problemen dan direct uit de weg zijn als de rondweg met allerlei aanpassingen wordt 

verbreedt. Mijns inziens krijgen we hier een verplaatsing van het probleem naar de Cuneraweg en de brug bij Rhenen. 

Natuurlijjk weet ik dat er plannen zijn om de brug te verbreden, maar voordat je over de brug gaat kom je van een 

eenbaansweg en als je de brug over bent is het weer een eenbaansweg. 

 

Volgens mij is het gehele traject Veenendaal Oost, Cuneraweg en de brug van Rhenen redelijk simpel op te lossen door 

eens na te denken hoe er een verbinding tot stand kan komen tussen de A30 / A12 en de A15. Volgens mij is het verlengen 

van de A30 richting de A 15 een veel efficiëntere optie en vanuit kostenaspect voordeliger oplossing. Ik wil u dan ook 

dringend verzoeken om deze mogelijk ook mee te wegen in uw uiteindelijke beslissingen. 

 

Veel wijsheid toegewenst met de te nemen beslissing! 

 

Met vriendelijke groet, 

 

xxxx 


